

Registration
SI/2000-4 16 February, 2000

Enregistrement
TR/2000-4 16 février 2000

CANADIAN ENVIRONMENTAL PROTECTION ACT, 1999

LOI CANADIENNE SUR LA PROTECTION DE
L'ENVIRONNEMENT (1999)

**Order Fixing February 2, 2000 as the Date of the
Coming into Force of Certain Sections of the Act**

**Décret fixant au 2 février 2000 la date d'entrée en
vigueur de certains articles de la Loi**

P.C. 2000-80 1 February, 2000

C.P. 2000-80 1 février 2000

Her Excellency the Governor General in Council, on the recommendation of the Minister of the Environment, pursuant to section 356 of the *Canadian Environmental Protection Act, 1999*, assented to on September 14, 1999, being chapter 33 of the Statutes of Canada, 1999, hereby fixes February 2, 2000 as the day on which sections 9 and 54 of that Act come into force.

Sur recommandation du ministre de l'Environnement et en vertu de l'article 356 de la *Loi canadienne sur la protection de l'environnement (1999)*, sanctionnée le 14 septembre 1999, chapitre 33 des Lois du Canada (1999), Son Excellence la Gouverneure générale en conseil fixe au 2 février 2000 la date d'entrée en vigueur des articles 9 et 54 de cette loi.

EXPLANATORY NOTE

(This note is not part of the Order.)

This Order fixes February 2, 2000 as the day on which sections 9 and 54 of the *Canadian Environmental Protection Act, 1999* come into force.

NOTE EXPLICATIVE

(La présente note ne fait pas partie du décret.)

Ce décret fixe au 2 février 2000 la date d'entrée en vigueur des articles 9 et 54 de la *Loi canadienne sur la protection de l'environnement (1999)*.